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Bestyrelsesmøde	AAB	33	–	03.10.17	kl.	18.00	
	
Deltagere:	Hanne,	Slavko,	Eva,	Christina,	Mette,	Per,	Annette		
D=Diskussion	O=Orientering	B=Beslutning	
Emne	 Type	 Tid	 Beslutninger	/	referat	
1.	Velkomst		 O	 5	 	
2.	Godkendelse	af	dagsorden	 B	 5	 Godkendt	
3.	Status	fra	ejendomskontoret		 O	 10	 Se	bilag	1	med	statuspunkter		
4.		Status	på	henvendelser	på	
fællesmail	

O	 10	 Vi	i	bestyrelsen	henstiller	til,	at	der	tages	hensyn	
til	beboer	med	handikap,	som	får	næste	ledige	
kælderrum	i	sin	blok.		

5.	Valgliste	og	mails	 O	 5	 Er	udfyldt	og	afleveres	(Mette)		
6.	Beboerlokalet		
Hidtil	er	beboerlokalet	blevet	
tjekket	hver	mandag	af	
bestyrelsesmedlem,	Hvordan	
foregår	tjek	efter	udlån	
fremover?	
Eva	gennemgår	tjekliste	–	
status?	

B	 10	 Der	er	endnu	ikke	gjort	status.	Eva	gør	det.		
Service	til	40	pers.	
Eva	og	Hanne	finder	en	passende	gulvmobbe	og	
sender	det	til	Henrik.	

7.	Procedure	for	fællesmail	
Hvor	ofte	tjekker	vi	den?	

B	 5	 Vi	mangler	fortsat	oprettelse	i	AAB-mail	
systemet.	
Mette	tjekker	fælles	mailen	hver	søndag	som	
beboerne	kan	skrive	til	med	spørgsmål	til	
bestyrelsen.	
Husk	navn	på	afsendte	mails.	

8.	Bestyrelsesmedlemmernes	
roller	og	ansvar	
		

B	 10	 Kontaktperson	Puls:	Hanne	
Kontaktperson	Områdefornyelse	Nordvest:	
Christina	og	Annette.	
Kontaktperson	for	Byhaven:	Annette		
Beboerklubber	og	andre	fællesaktiviteter	køres	
selvstændigt	(hyggeklub,	madklub,	banko,	dart,	
billard).			

9.	Initiativ	for	børn	over	
vinteren		
Hvordan	understøtter	vi	dette	/	
status?	

O	 10	 Hanne	og	Slavko	arbejder	videre	og	søger	PULS	
om	midler.	
Aktiviteterne	kommer	til	at	foregå	i	kælderen	
under	ejendomskontoret.		

10.	Nedsættelse	af	haveudvalg	
jf.	Beboermødet	
Hvordan	gør	vi	det	formelt	og	
sikrer	samarbejde?	

D/B	 10	 Skydes	til	senere	bestyrelsesmøde,	da	dette	
kræver	en	længere	diskussion.	
	

11.	Byhaven		
Behov	for	rollefordeling	og	
afklaring	med	
ejendomskontoret	–	afhold	
møde	

D	 10	 Drøftet	og	tages	med	på	senere	møde.		
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12.	Juletræstænding		 O	 5	 Juletræstænding	d.	30.	november		
Fællesspisningen	(Hanne)	undersøger	om	vi	
kunne	lave	et	fællesspisningsarrangement.	
Slavko	kontakter	Claus	skal	kontaktes	vedr.	
Støtte	til	juletræsfest.	
Ejendomskontoret	har	bestilt	lys	til	uge	48.		

13.	Eventuelt		 	 5	 Visioner	og	mål	for	bestyrelsen	–	fælles	
referenceramme.		
Hvor	er	udvalgsmappen	

14.	Kort	evaluering	af	
mødestruktur	
Hvad	kan	vi	gøre	
bedre/anderledes?		

D	 5		 Valg	af	tidsstyrer.		
Ønske	om	at	gå	senest	20:30	
Henrik	giver	en	skriftelig	status.	Mette	sender	til	
Henrik	og	laver	en	kort	gennemgang.	
Øvrige	statuspunkter	fra	ejendomskontoret	
bedes	fremsendes	skriftligt.		

15.	Næste	møde		
	

D	 5	 Dato:	Tirsdag	d.	7.	November		
Ansvarlig	for	træffetid	17-18:	Per	

Bilag	1:	Status	på	projekter	 	 	 	
Nye	døre	 O	 	 Opstart	på	nye	lejlighedsdøre.	Der	kommer	brev	

i	starten	af	nov.	Igangsættes	i	november-
afsluttes	i	april.		
Der	bliver	ansat	en	som	varetager	nøgler.	
Entreprenør	sørger	for	varsling	og	anden	
kommunikation	mm.		Der	kommer	varsling	til	
beboere	6	uges	varsling,	14	dages	varsling	og	3	
dags	varsling.	+	opslag	i	opgangene	med	en	
helhedsoversigt	over	projektet.		
Der	vil	blive	oplyst	kontaktperson	på	varslingen	
og	man	forventer	installation	af	en	dør	vil	tage	
en	dag.	Eventuelle	skader	ved	opsætning	af	nye	
døre	vil	blive	udbedret	for	beboerne	uden	
beregning.	

Renovering	af	beboerlokalet	 O	 	 Ejendomskontoret	fortæller,	at	der	er	gjort	
hovedrengjort	og	der	er	købt	rengøringsartikler.	
Ejendomskontoret	ønsker	at	betalingen	for	
udlejningen	af	beboerlokalet	skal	foregå	over	
huslejen	for	at	undgår	kontanter	på	kontoret.		
Status	på	nyt	komfur,	skabe	,	polering	og	
rengøringsartikler?	(Statuspunkt	til	næste	møde	
7.	november)	

Bed	ved	hjørnet	af	
Landsdommervej/Magistervej		

	 	 Ejendomskontoret	afventer	fortsat	tilbud	
fraentreprenør.	Buskene	skal	væk	og	
Stensætning	skal	genopføres.	Bestyrelsen	kan	
komme	med	forslag	til	beplantning,	som	forslag	
om	lav	forskønnende	træer	f.eks.	
kirsebærtræer.	
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Hegn	langs	Frederiksborgvej	 O	 	 Afventer	stadig	endelig	godkendelse	fra	
Københavns	Kommune.		
4	hegn	pris	350.000kr.	Arkitekten	Jesper	mener	
der	ikke	bør	være	yderligere	hindring	for	
godkendelse.	

Renovering	af	gårde	 O	 	 Københavns	Kommune	har	godkendt	opførelse	
af	affaldsskurene	på	Ridefogedvej	og	
Toldskrivervej.		

Minihelhedsplan	
Gaihede	har	henvendt	sig	
angående	møde	med	
bestyrelsen	–	dato?	

O	 	 Mette	kontakter	Gaihede	om	et	møde	d.	13.	
November.	

Diverse	projekter	 O	 	 Affald:		
Vi	kan	spare	på	affaldshåndtering,	hvis	vi	bliver	
bedre	til	at	sorterer.	
Snarlig	opstart	af	biosortering		
Mulighed	for	omdeling/afhentning	af	
bionedbrydelige	poser?	
Affaldsskakte:	Arbejdsmiljømæssige	årsager	kan	
ende	med	at	skakten	på	sigt	må	lukkes.		
Mulighed	for	at	have	håndtering	af		affald	som	
bestyrelsens	fokus	med	involvering	af	børn	
Udvikle	ambassadører	for	en	mere	ønsket	
adfærd.	F.eks.	igennem	PULS.	
	
Sikkerhedslister	op	gadehovededøre:		
–	kvalitet	–	kontrolleres	Slavko	og	Henrik.	
	
Dørtelefoner:		
Bekey		–	muligløsning	for	pakkedistribution	og	
adgangsforhold.	Christina	følger	op.		

Siden	sidst		 	 	 Gartnerkursus:	Ejendomskontorets	personale	
har	været	på	gartnerkursus.	Sigtet	er	at	få	
pænere	og	mere	hensigtsmæssig	beplantning.		
Brandvejen	(beplantning)	til	den	grønne	kile,	er	
ikke	taget	i	betragtning,	da	der	er	et	
igangværende	projekt	med	områdefornyelsen.		
Vi	afventer	og	ser	hvad	planen	bliver.	

	


